
Breu resum de la Mesa Negociadora (22 d'octubre de 2020) 

 
El VOAP informa de com està evolucionant les dades de contagis COVID ací en UJI. En la 
intervenció ressalta que les dades ara com ara estan sent molt continguts. Per finalitzar 
demana que continuem sent responsables. 

 

Punts de l'ordre del dia:  

1.‐ Lectura i aprovació si escau de l'acta de la sessió anterior 

 
S'aprova per assentiment. 
 
2. ‐ Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics per als concursos de 
professorat Contractat doctor interí 
 
S'aprova per assentiment. 
 
3. ‐ Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de Professorat 
Contractat Doctor amb caràcter interí i de la corresponent modificació de la RLT del PDI. 
 
Es tracta de places de professorat Ajudant Doctor al qual se li acaben els 5 anys de contracte. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
4. ‐ Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de semestres sabàtics per al 2n 
semestre del curs 2020/21. 

No hi ha necessitats docents derivades d'aquesta petició. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
5.‐ Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvi d'adscripció d’àrea de coneixement 
 
S'aprova per assentiment. 
 
6.‐ Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del reglament per al 
desenvolupament d’accés a cossos de funcionariat docent universitari i dels concursos de 
selecció de professorat contractat doctor de la UJI. 
 
Han tingut algun problema perquè professorat emèrit ha format part de les comissions de 
contractació. Com a personal jubilat que és, el professorat emèrit no podrà formar part 
d'aquestes comissions a partir d'ara. 
 
S'aprova per assentiment 
 
7.‐ Torn obert de paraules. 
 



UGT demana que la dedicació màxima del PDI siga de 24 crèdits, tal com s'indica en l'esborrany 
(3a versió) de l'Estatut del PDI; en el qual, a més, es derogarà el Decret Wert. D'altra banda, 
demana que es reprenguen les revisions mèdiques que es van deixar de fer al mes de març. 
 
El VOAP respon que hi ha molt de personal a 16 crèdits que, mentre continue vigent el Decret 
Wert, seguirà així. Això fa inviable que l'UJI puga tindre al seu professorat a 24 crèdits. Pensa 
que el nou Estatut no estarà per al pròxim curs perquè, encara que es continua negociant, no 
està acompanyat d'una memòria econòmica. No obstant això, es compromet a reprendre el 
seu compromís electoral de rebaixar la càrrega docent (fins a 3 crèdits) segons la puntuació 
obtinguda en els incentius (no sols en els mèrits d'investigació). 
 
Respecte a les qüestions sanitàries, les transmetrà al Comissionat per a l'Adaptació a la Nova 
Normalitat (Tico Cervera) que no ha pogut assistir a la Mesa Negociadora de hui. 
 
UGT demana que les màscares per al professorat siguen FFP2. D'altra banda, pregunta per la 
previsió de places de PDI per al pròxim curs. 
 
De nou, el VOAP respon que transmetrà la petició a Tico Cervera. 
 
Respecte a les places, la previsió oscil∙la entre 28 i 30 en el cas més favorable (descomptat el 
15% destinat a personal Ramón y Cajal). Les xifres no són definitives perquè encara hi ha 5 
concursos/oposicions que no s'han celebrat. 
 

Altres qüestions debatudes en aquest punt són les següents: 
 
Augment del 2% del sou als empleats públics.  

El Gerent informa que està previst que s'aprove el Decret al novembre i que al desembre es 
puga pagar. No poden aplicar‐ho fins que no estiguen autoritzats. 
 
Renovació de l'aire a les aules i per la possibilitat d'adquirir aparells de depuració de l'aire. 
El VOAP informa que l'aire condicionat circula de l'exterior a l'interior sempre. És més car 
energèticament, però és millor fins i tot que mantindre les finestres obertes. 
 
A la petició de què en la pròxima Mesa Negociadora, es tracte la situació del professorat 
associat en l'UJI.  

El VOAP comenta que, en primer lloc, es reunirà amb la plataforma i la representació social per 
a matisar una mica el tipus d'informació que se sol∙licita i, en funció d'això, s'emportaria a la 
Mesa negociadora. 
 
La següent pregunta és sobre el desenvolupament del teletreball i els cursos per a PAS, sobre 
les oposicions de PAS que s'estan realitzant, i sobre la selecció de personal tècnic de riscos 
laborals. 
‐ El Gerent contesta que es tindrà en compte com es realitzen els cursos tenint en compte la 
situació actual. 

‐ L'Acord del teletreball, està pendent de convocar una reunió de Mesa tècnica la pròxima 
setmana per avançar en aquest tema.   



‐ Els processos selectius estan en marxa, la previsió és que els processos d'estabilització es 
convoquen al febrer o març del 2021, s'està mirant com reduir les aglomeracions que es poden 
produir sobretot a l'entrada de les proves. 
‐ Quant a l'última pregunta, es contesta que s'ha intentat contractar a 3 persones, però de 
moment s'han aconseguit només 2, és possible que es convoque una borsa per resoldre la 
contractació de la tercera persona. 

 

Atentament. 

 


